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 ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 194 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Στην Αθήνα, σήμερα την 2 Ιουνίου 2020, ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 16:00 
συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη τα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου, περιόδου 2019-2021, του ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
(ΣΕΦ), κατόπιν της από 12.5.2020 πρόσκλησης του Προέδρου του Διοικητικού 
Συμβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειμένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις 
στα θέματα της ημερήσιας διάταξης: 
 
Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 
Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 
Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από 
το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 
Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
Θέμα 5: Ταμειακή ενημέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 
Θέμα 6: Γενική Συνέλευση ΣΕΦ – εισήγηση Σ. Καπέλλος 
Θέμα 7: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 
1.  Σωτήρης Καπέλλος, Πρόεδρος 

2.  Αθανάσιος Σακκάς, Αντιπρόεδρος  

3.  Δημήτριος Βαρβιτσιώτης, Γραμματέας  

4.  Εμμανουήλ Σούρσος, Ταμίας (εξουσιοδότηση σε Θ. Σακκά) 

5.  Δημήτριος Βαρλάμης, μέλος  

6.  Χρήστος Φίλανδρος, μέλος 

7.  Σούρσου Παναγιώτα, μέλος (εξουσιοδότηση σε Σ. Καπέλλο) 
 
Στο ΔΣ παρευρέθηκε ο Σύμβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωμάς. 
 
Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν στην 
τηλεδιάσκεψη πέντε μέλη του ΔΣ και τα υπόλοιπα δύο έχουν στείλει εξουσιοδότηση, 
συνεπώς το ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης με κατά σειρά 
συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. 
 
Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 
 
Παραδόθηκε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα μέλη, το οποίο είχε ήδη σταλεί με 
ηλεκτρονικό ταχυδρομείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 
προηγούμενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
 
Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 
 
Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για τις εξελίξεις στην Επιτροπή για την απλοποίηση των 
αδειοδοτικών διαδικασιών, στην οποία ο ΣΕΦ παρουσίασε αναλυτικές προτάσεις. Οι 
προτάσεις αυτές περιλαμβάνουν: 
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1. Την κατάργηση της άδειας εγκατάστασης. 
2. Την αντικατάσταση της άδειας λειτουργίας με μια απλή γνωστοποίηση και 
επιθεώρηση. 
3. Προτάσεις για την αντιμετώπιση του κορεσμού των δικτύων ιδίως για μικρομεσαίες 
επενδύσεις. 
4. Την απλοποίηση αλλά και αυστηροποίηση της περιβαλλοντικής αδειοδοτικής 
διαδικασίας. 
5. Τη διαδικασία αδειοδότησης για έργα που δεν συμμετέχουν σε ανταγωνιστικές 
διαδικασίες. 
6. Προτάσεις άμεσης εφαρμογής για την αποθήκευση ενέργειας. 
7. Την καθιέρωση αποκλειστικών προθεσμιών για τις υπηρεσίες που γνωμοδοτούν. 
 

 
 
Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 
 
Συμμετοχή του κ. Ψωμά στην τηλεδιάσκεψη για την απλοποίηση των αδειοδοτικών 
διαδικασιών. 
Συμμετοχή του κ. Ψωμά στην τηλεδιάσκεψη που οργάνωσε η SolarPower Europe για τα 
συλλογικά σχήματα αυτοπαραγωγής, με εκπροσώπους της Ευρωπαϊκής Επιτροπής. 
 
Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
 
Επιστολή του κ. Λιάσκα σχετικά με πρωτοβουλίες που πρέπει να αναλάβει ο Σύνδεσμος 
για την ενίσχυση εργαζομένων του κλάδου λόγω κορωνοϊού. 
 
Θέμα 5: Ταμειακή Ενημέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταμία ΣΕΦ 
 

(α.) Το ταμείο του ΣΕΦ είναι: 
 Καταθέσεις στην Πειραιώς 29.05.2020 ποσό 55.984,08 €.  
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 Καταθέσεις στην Alpha Bank 29.05.2020 ποσό 52.286,59 €.  
 Καταθέσεις στην Εθνική 29.05.2020 ποσό ~1.080 €  
 Μικρό ταμείο 580,22 €. 

Ήτοι, σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 109.930,89  €.  
Σε αυτό το σημείο να επισημανθεί ότι εξοφλήθηκαν όλες οι οικονομικές υποχρεώσεις 
σχετικά με το ιδιαίτερα πετυχημένο συνέδριο του ΣΕΦ της 19/2/2020. Το κόστος όλων 
των υποχρεώσεων (αίθουσα, catering, δείπνο ομιλητών, έντυπα, μεταφραστές, 
οπτικοακουστικός εξοπλισμός, φωτογράφος, εταιρεία επικοινωνίας Brilliant κτλ.) ήταν 
30.409,34 ευρώ και τα έσοδα από χορηγίες ήταν 29.250 ευρώ. Δηλαδή, σχεδόν 
καλύφθηκαν όλα τα έξοδα του Συνεδρίου και ο ΣΕΦ συνεισέφερε από το αποθεματικό 
του μόνο 1.150 ευρώ (η αρχική εκτίμηση ήταν ότι θα συνεισέφερε 5.000-6.000 ευρώ). 
 
Θέμα 6: Γενική Συνέλευση ΣΕΦ – εισήγηση Σ. Καπέλλος 
 
Για τις συνδρομές τακτικών και αρωγών μελών για το έτος 2021, το ΔΣ αποφάσισε να 
εισηγηθεί στη ΓΣ προς έγκριση τα εξής: 
- Τακτικά μέλη: διατήρηση της ετήσιας συνδρομής στα 500 € ή μικρή αύξηση για να 
διατηρηθούν τα διαθέσιμα του Συνδέσμου στα ίδια επίπεδα (θα συζητηθεί στη ΓΣ) 
- Αρωγά μέλη: αύξηση της ετήσιας συνδρομής στα 50 € (για να καλύπτονται στοιχειωδώς 
τα έξοδα εξυπηρέτησης τους). 
 
Για τις συνδρομές παλαιών μελών που δεν έχουν ακόμη διευθετήσει τις υποχρεώσεις 
τους, θα γίνει υπενθύμιση για ρύθμιση των οφειλών. 
 
Λόγω των περιορισμών που ισχύουν στις συναθροίσεις, κρίνεται σκόπιμο να γίνει η ΓΣ 
από Σεπτέμβριο, εκτιμώντας και τις συνθήκες που θα επικρατούν τότε. 
 
Συζητήθηκε επίσης και αποφασίστηκε ομόφωνα να διοργανωθεί ένα webinar ειδικά για 
τα μέλη του Συνδέσμου είτε τον Ιούλιο είτε αρχές Σεπτεμβρίου με θέμα τις εξελίξεις στην 
αγορά. 
 
Θέμα 7: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 
 
Το επόμενο ΔΣ θα πραγματοποιηθεί την Τρίτη 30 Ιουνίου 2020 και ώρα 16.00 στα 
γραφεία της Aleo, Ζαλόγγου 4, Αγ.Παρασκευή. 
Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση. 
 
Ο Πρόεδρος  ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  
Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 
Ο Γραμματέας   ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

 
Ο Ταμίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ (με εξουσιοδότηση) 

 
Μέλος   ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  

 
Μέλος    ΦΙΛΑΝΔΡΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 
 
Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ (με εξουσιοδότηση) 


